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Fornebulandet vel jobber for et godt bomiljø på Fornebu og representerer mange sameier. Det vises til 
nabovarsel om utvidelse av Forneburingen og et overordnet mål må være at beboere og nærområdene 
skjermes på best mulig måte.  
  
Det er viktig at det før arbeidet igangsettes  identifiseres trafikksikkerhetsmessige og miljømessige 
utfordringer, og at det etableres forebyggende tiltak slik som fartsdumper, markerte kryssings punkter 
for gående, busslommer osv.  Det er viktig at anleggsperioden gjøres så kort som mulig. Anleggsområdet 
bør stykkes opp slik at så små områder som mulig blir sperret eller berørt av arbeidet.  
  
En utvidelse av veien bør gjøres på siden der det tidligere var avsatt areal til svevebane. Ved å gjøre 
dette vil trær bli beskyttet, samt at beboere da vil bli mindre berørt av tiltaket. 
  
Ta gjerne kontakt ved spørsmål. 
  
Med vennlig hilsen/ Kind regards 
Sigmund Olav Lie 
Styreleder Fornebulandet Vel 
Mobile:+4795792025 
*Sent from my iPad,please forgive any spelling errors. 


